



## 25 Jahre / 25 years Habsburger Queen's Shuffler

*Ursula Stiefel, Habsburger Queen's Shuffler*

On May 18<sup>th</sup> 1990 the Habsburger Queen's Shuffler were launched by some Square Dancers from Aargau [Edit: one of the more northerly cantons of Switzerland]. At the beginning we allowed ourselves to enjoy the pleasure of Contra Dancing once a month in addition to Square Dance.



Contra Dancing was also a special item at this year's MS-weekend. The MS-weekend and other events enliven the dance programme of the year. Highlight since the second year after the club launch is a Special dance, which is called Ritterdance, befitting the reputation of our club. (Ritter = knight). By the way, the Habsburg Castle, which is the model for our club badge, is in the immediate vicinity of our dance location at Windisch and is worth a visit. The next Ritterdance will take place on 17.10.2015

The Habsburger Queen's Shuffler have about 35 members and the 7<sup>th</sup> president takes care that everything is going well. Three callers alternate with one another at the dance programme. We dance on Friday evenings at the Schulhaus Chapf in Windisch. Thereafter, the Habsburger Queen's Shuffler are regulars at Max and Moritz. In order that the plus dancers have the opportunity to dance their level, we organize a Plus event on eight Saturdays.

The fun of dancing together with other people, enjoyment, good conversations and friendship are the cornerstones of the club, now as before.

Translation: Klaus Rohrbach

Am 18. Mai 1990 wurden die Habsburger Queen's Shuffler von einigen Aargauer Square Dancern [Edit: Aargau, Kanton im Norden der Deutschschweiz] aus der Taufe gehoben. In den Anfängen frönte der Club neben dem Square Dance regelmässig einmal im Monat dem Contra-Dance.

Contra-Dance stand dieses Jahr auch als Spezialeinlage im MS-Weekend auf dem Programm. Das MS-Weekend und weitere Veranstaltungen lockern das Vereinsjahr auf. Höhepunkt jedoch ist seit dem zweiten Vereinsjahr das Special, das standesgemäss Ritterdance heisst. Übrigens liegt das Schloss Habsburg, das auch Vorlage unseres Club-Emblems ist, in unmittelbarer Nähe unseres Tanzortes Windisch und ist einen Besuch wert. Der nächste Ritterdance findet am 17.10.2015 statt.

Die Habsburger Queen's Shuffler zählen ca. 35 Mitglieder und der siebte Präsident ist besorgt, dass alles rund läuft. Drei Clubcaller führen abwechselnd durchs Programm. Getanzt wird am Freitagabend im Schulhaus Chapf in Windisch. Anschliessend sind die Habsburger Stammgäste bei Max und Moritz. Damit auch die Plustänzer Gelegenheit haben auf ihrem Niveau zu tanzen, organisiert der Club an acht Samstagen ein Plusevent.

Freude am Tanzen zusammen mit andern, Spass, gute Gespräche und Freundschaften sind nach wie vor die Eckpfeiler des Clubs.